
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Klostermarken  

Møde afholdt ved 
 
 
 
 
Næste møde  

Gitte, Krabbes Alle 17 – Mandag 02.05.2016 kl. 19.30 
 
Deltagere ved mødet: Mette Thomsen, Gitte Rasmussen 
Henrik Abel og Sara Lindholdt 
 
Sara, 1/6-2016 

1. Opsamling fra 
generalforsamlingen/ekstraordinær 
generalforsamling. 

Rettelser vedrørende vedtægter:  Sara retter 
hjemmesidens vedtægter til i løbet af uge 19. 
 
Gitte R. søger godkendelse ved Esbjerg Kommune om 
lovændringen i løbet af uge 19 og videresender til 
Brian/Sara.  
 
Ved ekstraordinær generalforsamling deltog Bestyrelsen 
samt Peter Dahl. Vedtægtsforslaget blev enstemmigt 
vedtaget. 
 
Generalforsamlingen den. 30/3-2016 var en succes med 
Tapas og det er hermed vedtaget, at vi gentager 
ovenståede igen næste år. 
 
Der er drøftet problemstillingen vedrørende fartgrænser. 
Vi har aftalt, at Henrik undersøger muligheden for 3D eller 
falske bump.  
 
Vi har drøftet, hvorledes bestyrelsesmedlemmer er bundet 
til deres post. Der er aftalt at, at medlemmer sidder for et 
år af gangen. 
 
Chikane ved vestlig bro er drøftet. Det er bemærket, at 
folk benytter broen med biler. Gitte Rasmussen 
undersøger, hvorledes vi kan ændre denne 
problemstilling, samt der mangler vejskilte mod nord ud til 
cykelstien. 
 
Vedligeholdelse af vejskilt, samt problemstilling 
vedrørende huller i sving op til klosterparken.  
 
Renovering af områdeskilt skal foregå ved årets 
arbejdsdag som ét punkt. 
 
Referat fra bestyrelsesmøder findes på hjemmesiden. 
Ønsker man at få referat i postkasse skal man kontakte 
medlemmer af bestyrelsen. 
 
 
 



2. Årets gang 2016 Arbejdsdag afholdes den. 19/6- 2016 kl. 10.00. Vi mødes 
på legepladen. Sankt Hans aften drøftes på næste møde 
den. 1/6-2016 
 
 

  
3. opfyldning af tidligere 

bestyrelsesmøde. 
Henrik har kontaktet NCC, får kendskab til priser på 
ændringer og vedligeholdelse af asfalt på Klostermarken. 
Vi afventer pris på overstående. Henrik ved nærmere ved 
næste bestyrelsesmøde. 
Henrik holder kontakten forsat med JRJ vedrørende 
vedligeholdelse af grønne områder. 
 

4. Planlægning af nye 
bestyrelsesmøder 

Den 1/6 hos Sara Lindholdt 
Den 24/8 Hos Gitte Hansen 
Den 30/11 hos Henrik 
Den. 23/2 hos Mette Thomsen 

   
  

 


